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El Consell de Formentera ha celebrat aquest matí el ple ordinari del mes d'octubre, un ple llarg
que ha arribat a les tres hores de durada, i que ha comptat durant la primera hora i mitja amb la
presència de Jaume Ferrer, que havia causat baixa per malaltia els darrers quinze dies.

  

En el ple d'avui s'han aprovat per la unanimitat del grups Gent per Formentera, i Partit
Socialista, que formen el govern i del Partit Popular i Grup Independent, que estan a l'oposició,
sis temes.

  

El primer d'ells és el conveni amb el Govern Balear (Conselleria de Família i Benestar Social)
pel finançament del Centre de Dia. “Aquest conveni no és suficient per pagar l'activitat d'aquest
centre”, ha dit Dolores Fernández Tamargo, “però és millor que el de l'any passat ja que el
Consell passa de suportar el 50% del cost de la instal·lació a suportar el 40%”. Tot i l'aprovació,
la consellera ha dit que “aquest conveni queda lluny dels convenis de 2011 o 2012, quan el
Govern pagava tot el cost del Centre de Dia”.

  

També hi ha hagut unanimitat en la declaració de dos BICS, el del jaciment arqueològic des
Cap de Barbaria i el de Sa Murada de sa Cala. No hi ha hagut unanimitat en la declaració des
Campament com a BIC, en la qual PP i GUIF s'han abstingut. La raó de la diferència és que en
els primers dos casos no hi havia hagut al·legacions de particulars i que en el cas des
Campament “ens sembla excessiu el volum de territori afectat”, ha dit José Manuel Alcaraz,
portaveu del Partit Popular.

  

Sònia Cardona, consellera de Cultura, ha afirmat que “en els tres casos els criteris per
determinar la delimitació dels Béns d'Interès Cultural havien estat tècnics i idèntics”.

  

També s'ha aconseguit la unanimitat dels vots l'adhesió al Pacte balear i estatal per la infància,
“per destacar el paper que es fa des del Consell per la infància, recentment reconegut per
UNICEF amb l'atorgament de la distinció de Ciutat amiga de la infància, i per connectar-nos
amb el que es fa des de altres llocs propers”, ha manifestat Dolores Fernández.
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També ha estat unànim el suport a la moció presentada des de les files del govern del Consell
en relació a facilitar la igualtat d'oportunitats a l'accés del tractament de radioteràpia i sol·licitar
al Govern que cobreixi les despes de dietes i allotjament del pacient i l'acompanyant, quan
s'han de desplaçar a Mallorca a rebre el tractament.

  

L'últim tema que ha estat votat de forma unànime ha estat l'inici de les obres del col·legi de
Sant Ferran el més aviat possible. En aquesta qüestió, el portaveu del PP i delegat del Govern
a Formentera ha informat que “el projecte estarà llest abans d'acabar l'any”. Sònia Cardona ha
recordat que “el Consell vol que les obres de l'escoleta es facin en paral·lel al d'aquesta escola,
perquè ambdues instal·lacions han de compartir infraestructures”.

  

En dos dels temes tractats, hi hagut coincidència de vot entre el govern i el Grup Independent,
quedant-se el PP tot sol en l'abstenció. El primer dels temes ha estat en matèria de polítiques
d'igualtat. En una moció defensada per Dolores Fernández, es demanava al Govern que no
diluís les funcions de l'Instiut de la Dona incloent-hi noves atribucions com la vigilància de la
igualtat d'oportunitats per col·lectius i raons diferents a ser dona.

  

El segon tema que ha tingut el vot favorable de tots els grups excepte el Partit Popular ha estat
el recolzament de la decisió del Patronat de Turisme de rebutjar la proposta de finançament de
les competències de promoció turística.

  

Alejandra Ferrer s'ha mostrat decebuda per aquesta abstenció “perquè el Patronat de Turisme
és el nostre model de presa de decisions en matèria turística des de fa anys, i funciona molt bé,
no s'ha de trencar”. Ferrer ha dit que “en la reunió del Patronat no varen dir res i que en la
memòria de la proposta del patronat que s'ha enviat al Govern s'és molt curós en no fer
declaracions contràries al Govern Balear, només volem un finançament just”.

  

José Manuel Alcaraz, ha dit que “en la sessió del Patronat no s'havia dit tota la informació
perquè la llei de Consells establia un fixe per illa de 350.000€ i que la proposta del Govern era
d'un fixe de 600.000”. Alcaraz també ha defensat que amb aquesta quantitat “s'evita el
dispendi” ja que “l'assistència a fires turístiques ja no és tant important com era abans”.
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Altres qüestions que s'han aprovat, tot i només amb els vots del partits del govern i l'abstenció
de l'oposició – cap tema ha tingut vots en contra – han estat qüestions com la revisió de preus
amb CEPSA, prevista en el contracte i amb informes jurídics i econòmics favorables, i
qüestions de tràmit urbanístic.
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